
het kloppend hart van Oost 24

Samen sterk: Stichting Ouderen in de 
Regio Boxtel 

De man achter Dobey: Hans van Erp
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Stichting Ouderen in Regie Boxtel, een initiatief van wijkbewoner Ad van den Brand, is op 30 

november officieel opgericht. Ouderen in Regie richt zich op wonen, welzijn en zorg. De stichting 

onderzoekt of het mogelijk is een zorgcoöperatie op te zetten om daarmee gezamenlijk zorg in 

te kopen zodat senioren langer zelfstandig kunnen blijven wonen. De eigen regie van senioren 

en onderlinge dienstverlening staan hierbij centraal. 

Inventarisatie

De werkgroep Zorg en Onderlinge Dienstver-

lening van de stichting is momenteel bezig 

met het inventariseren of er onder senioren 

belangstelling is om deel te nemen aan een 

vorm van zorgcoöperatie. Dit onderzoek 

wordt gedaan op alle adressen van zestig-

plussers in het gebied tussen de Europalaan, 

de Hobbendonkseweg en de Robert Schu-

manlaan. 

Een zorgcoöperatie heeft tot doel om geza-

menlijk afspraken te maken met zorgaanbie-

ders en de gemeente over de manier waarop 

de diensten worden geleverd. Verder wil de 

zorgcoöperatie, zoals gezegd, onderlinge hulp 

gaan organiseren. Dit brengt de kosten om-

laag en bevordert de sociale contacten.

Wederkerigheid

Als uit dit pilot blijkt dat er voldoende be-

langstelling is, gaat de werkgroep met deze 

mensen verder overleggen welke wensen en 

mogelijkheden er zijn. De inbreng van de seni-

oren staat daarbij centraal. Het gaat erom wat 

senioren zelf willen en op welke wijze men de 

regie wil nemen. Uitgangspunten hierbij zijn 

wederkerigheid en elkaar steunen en helpen 

op een verantwoorde manier.

Wooninitiatief

De stichting heeft verder diverse werkgroe-

pen die onderzoek doen naar kleinschalige 

woonzorg-initiatieven in de koop- en huursector. 

Hierbij gaat het eveneens over het nemen van 

eigen regie. Het idee is dat groepen senioren sa-

men een plan maken om een wooninitiatief op 

te zetten. Dat kan in de vorm van nieuwbouw, 

maar ook in bestaande gebouwen die beschik-

baar zijn of komen. Het gezamenlijke regelen en 

inkopen van zorg en het realiseren van een eigen 

ontmoetingsruimte behoort dan ook tot de mo-

gelijkheden. Veel senioren denken erover om hun 

woontoekomst zelf, op maat, te organiseren, maar 

ze blijven vaak bij voornemens.

Stichting Ouderen in Regie Boxtel heeft de am-

bitie om de burgerinitiatieven op het gebied van 

wonen, welzijn en zorg voor en door senioren te 

stimuleren, te ondersteunen, te faciliteren, te ad-

viseren en te coördineren. Zoals Ad van den Brand 

samenvat: “Wie goed oud wil worden, moet daar 

op tijd mee beginnen.”

Voor meer informatie of aanmelding (ook als u 

niet in bovengenoemd gebied woont): 

oudereninregie@outlook.com

Vanaf 1 september 2015 maakt CultuurBox 

deel uit van de Stichting Brede Scholen Box-

tel. CultuurBox is de verbinder tussen cul-

turele aanbieders en de scholen in Boxtel. 

Ofwel: CultuurBox is de marktplaats voor cul-

tuureducatie in Boxtel. Vraag en aanbod op 

het terrein van cultuureducatie worden door 

CultuurBox bij elkaar gebracht

Daarnaast doet Boxtel mee aan de zoge-

noemde CmK-regeling (Cultuureducatie 

met Kwaliteit). Scholen hebben ieder hun 

eigen traject waarbij ze hun visie vertalen in 

daadwerkelijke activiteiten. In Boxtel Oost 

nemen op dit moment de basisscholen De 

Hobbendonken en De Spelelier deel aan dit 

traject. De Hobbendonken richt zich vooral 

op het verbinden van theateractiviteiten 

met de visie van de school en bij De Spelelier 

staat STEAM centraal (Science, Technology, 

Engineering(=maken/creëren), Arts en Ma-

thematics). Op termijn kunnen meer scholen 

in Boxtel gebruikmaken van de mogelijkheid 

om een CmK-school te worden. 

CultuurBox onderdeel 
Brede Scholen Boxtel

Hij zit alweer bijna vijftien jaar in winkelcentrum Oosterhof. Hans van Erp van Dobey werkte 

eerst vijftien jaar als timmerman voordat hij de dierenspeciaalzaak begon. “Aan het einde van 

de basisschool werd me de groenschool geadviseerd, maar mijn moeder vond Den Bosch – daar 

zat de groenschool – te ver,” vertelt Hans. “Dus ging ik naar de LTS, en ik ging in de bouw werken. 

Ik wilde echter graag iets voor zichzelf beginnen, maar zag die toekomst niet zitten als zzp’er in 

de bouw.” 

In zijn jeugd had Hans onder andere kippen en 

konijnen en daar lag zijn hart. En het verkoop-

vak ging hem eveneens goed af. “Mijn vader was 

melkboer en merkte dat verkopen me goed lag 

wanneer ik met hem meeging,” aldus Hans. “Dus 

hij zei dat ik moest proberen om iets in die rich-

ting te gaan doen. Dat leek me een goed idee. 

Bovendien heb je dan mensen om je heen, en 

dat vind ik prettig. In de bouw werk je meestal 

alleen.” 

Franchise

Hans hoorde via een vriend dat er in Tilburg een 

franchisewinkel van Dobey beschikbaar kwam, 

maar dat vond hij te ver. Toen het pandje naast de 

Oosterhof vrijkwam, zag Hans zijn kans schoon. 

“Daar heb ik zes jaar gezeten en toen kwam ik in 

het pand waar we nu zitten. Vanaf dag één loopt 

het goed.” Hans bereidde zich terdege voor op 

zijn toekomst in Dobey en ging stages lopen. “Bij 

een goede Dobey en een slechte. Dan zie je hoe 

het wel moet en hoe niet. En verder heb ik nog 

cursussen gedaan op het gebied van diervoe-

ding, gedrag en huisvesting.”

Winkeliersvereniging Oosterhof

Ondanks alle drukte kan Hans nog tijd vrijmaken 

voor zijn functie als voorzitter van de winkeliers-

vereniging. “We hebben het heel druk met de 

verbouwingsplannen. En verder bedenken we 

allerlei acties. De saamhorigheid die we heb-

ben, is heel belangrijk. Ik denk dat we daar wel 

goed in slagen.  We hebben regelmatig overleg 

met elkaar en zijn een hechte groep. Buiten het 

werk om barbecueën we één keer per jaar met 

elkaar en we eten nog een andere keer samen. 

Dan praten we niet over het werk. Het is goed 

om elkaar ook in een andere setting te kennen.” 

Hans denkt even na en voegt er dan aan toe: “In 

dit winkelcentrum doe je je boodschappen. Hier 

winkel je niet. Dat is wezenlijk iets anders. Het 

voordeel van dit winkelcentrum is dat mensen 

elkaar tegenkomen en een praatje maken. Ook 

als het regent, dan sta je hier droog. Je ziet vaak 

mensen op de bankjes zitten. Dus dit winkelcen-

trum is ook goed voor de sociale contacten.” 



3

Dobey voor dieren

 

Rots in beweging
Huiskamer Hoogheem

De bewonersvereniging Hoogheem wil 

graag een gemeenschappelijke ontmoe-

tingsruimte realiseren in een van de flats. 

Een soort huiskamer waar van alles wordt 

georganiseerd, zoals kaarten, creatieve ses-

sies, informatiebijeenkomsten, een geza-

menlijke lunch of een kapper of pedicure 

die op bezoek komt. Samen met Contour-

deTwern is een plan opgesteld en vanuit het 

wijkorgaan en St. Joseph is al een financiële 

toezegging gedaan. Het is de bedoeling dat 

de huiskamer op 1 januari opengaat. Voor 

vragen of als u zich wilt aanmelden als vrij-

williger, kunt u bellen met Rita van Berkel 

(mhwgvanberkel@kpnmail.nl of 

06 34175124) 

of Leni van den Aker (lamleni@home.nl of 06 

53150231).

Tijdens ons gesprek blijkt hoe jong van geest 

deze rasechte Boxtelaar is. Enthousiast vertelt 

hij over zijn muzikale leven dat begon op acht-

jarige leeftijd toen hij zijn eerste pianoles 

kreeg.  In 1950 ging Frans naar de mid-

Het wordt een korte introductie, want veel woor-

den heeft Hans Vasse niet nodig om het doel van 

dit interview te begrijpen. Met een voorzichtige 

lach maakt hij de opmerking dat hij inschat dat 

het wel goed zit met zijn voetafdruk.

De ijkpunten worden even nagelopen: het gezel-

lige familiehuis is op energieniveau A gebracht, 

geen droger, geen magnetron en geen vaatwas-

ser, een auto die rijdt op lpg en er liggen alweer 

een jaar of vier zonnepanelen op het dak. Ja, dat 

zit wel goed.

Sint Joseph

“Het geeft mij een goed gevoel ie-
mand te kunnen helpen.”

Marja Smits (35) is gek op kinderen en heeft 

ook altijd met kinderen willen werken. Haar 

arbeidsverleden staat ook helemaal in het 

teken hiervan, en sinds 2008 heeft ze een lei-

dinggevende functie als unitcoördinator van 

de peuterspeelzaal, het kinderdagverblijf en 

de buitenschoolse opvang bij basisschool De 

Vorsenpoel, die een onderdeel uitmaken van 

Kindercentrum Kindertuin.

Concurrentie

Marja heeft zelf twee jonge kinderen en zoals 

bekend: dan komen er kinderfeestjes! Marja 

heeft ze verschillende keren georganiseerd en 

bij anderen meegemaakt. Ze merkte dat er vaak 

een soort concurrentie ontstaat tussen som-

mige ouders, waardoor de feestjes die zij orga-

niseren voor hun eigen kinderen steeds groter, 

mooier en dus duurder worden. McDonald’s, 

naar de bioscoop, een fotoshoot organiseren, 

noem maar op. Niet alle ouders kunnen zich dat 

permitteren en Marja merkte dat sommige ou-

ders daardoor eigenlijk een beetje in hun schulp 

kropen en om die reden zelf geen feestjes orga-

niseerden en vervolgens hun kinderen ook niet 

naar feestjes van anderen stuurden.

Klein bedrag

 “Nadat ik een keer voor mijn eigen kinderen een 

kinderfeestje had georganiseerd dacht ik: waar-

om zou ik dit niet delen met anderen zodat die 

dit ook kunnen doen?” vertelt Marja. En zo kwam 

het dat ze in mei van dit jaar haar bedrijf Feest Je 

Mee ging opzetten. “Ik wil het voor ouders mo-

gelijk maken om voor een klein bedrag toch iets 

leuks voor hun kinderen en hun vriendjes te kun-

nen organiseren,” legt Marja uit. 

Themabakken

Daartoe maakte Marja zogenaamde themabak-

ken waarin verschillende materialen zitten om 

een feestje te kunnen geven. Daarbij zit een 

draaiboek waarin een aantal spellen is beschre-

ven die met die materialen gedaan kunnen 

worden. Die spellen maakt Marja zelf; ze is zeer 

creatief. Ze heeft me laten zien wat ze allemaal 

gemaakt heeft en ik kan niet anders zeggen dan 

dat het er prachtig uitziet!

“Op dit moment heb ik al zo’n twintig activitei-

ten voor diverse thema’s. Als thema kun je bij-

voorbeeld denken aan ‘oud-Hollandse spelen’ 

of een ‘griezelfeest”, legt Marja uit. “Het aanbod 

breidt zich verder uit en blijft natuurlijk perma-

nent in ontwikkeling.”

Piñata’s

Verder verhuurt Marja geboorteborden en ze 

verkoopt ook piñata’s. Dat zijn meestal een soort 

poppen – maar andere vormen zijn ook moge-

lijk – van papier-maché of karton met daarin 

bijvoorbeeld kleine cadeautjes of snoep. Het is 

de bedoeling dat kinderen dat geblinddoekt 

kapotslaan tot de inhoud eruit komt. “Dit is in 

Nederland nog relatief onbekend, maar kinde-

ren vinden het prachtig!” vertelt Marja. “Ik gun ze 

een leuk feestje. Ik heb nog heel veel dingen in 

mijn hoofd waar ik nog heel veel mee wil!”

Feest Je Mee

www.facebook.com/feestjemee

info@feest-je-mee.com

Bart Jansen

Kunst van dichtbij
Waar een hobby toe kan leiden

Ondernemer in de wijk: Marja Smit

Eén blok

Petra is nu twee jaar voorzitter en kende De Rots 

al omdat ze er al jaren als klant kwam. Geduren-

In het recente verleden, onder meer vanwege 

verschillende korte bestuursperioden, kwam 

de organisatie van gemeenschapshuis De 

Rots moeilijk van de grond en vervulde daar-

door niet optimaal de functie die van een ge-

meenschapshuis verwacht mag worden.

Sinds enige tijd is er echter een nieuw bestuur 

en de vraag rijst: hoe gaat het nu met De Rots?

Daarover praat ik met voorzitter Petra Span-

jers, bijgestaan door penningmeester Berna-

dette Meijs.

de die periode is ze meermalen gevraagd in het 

bestuur te komen en op een gegeven moment, 

na een paar bestuurswisselingen, heeft ze hierin 

toegestemd.

Dat er flink aan de weg wordt getimmerd is al 

snel duidelijk. Allereerst werd het bestuur op-

nieuw georganiseerd omdat er geen stabiele 

structuur bleek te zijn. “Nu zijn we als bestuur 

één blok waarin elk lid zijn kennis en ervaring 

meebrengt. Zo versterkt iedereen elkaar,” aldus 

Petra. “Bovendien is ook de groep vrijwilligers 

gereorganiseerd en die bestaat nu uit vijfentwin-

tig tot dertig enthousiaste mensen.”

Verder moeten er natuurlijk ook financiële keu-

zes gemaakt worden omdat er verantwoord om-

gegaan moet worden met de beschikbare mid-

delen. Zo is er wat betreft de buitenboel sprake 

van achterstallig onderhoud, maar er moeten 

ook nieuwe meubels komen voor de grote zaal.

Toch is er inmiddels veel gebeurd aan het ge-

bouw. Het souterrain is aangepakt, er is een lift 

gekomen, het dak is geïsoleerd, de zolder en de 

hangplek zijn opgeknapt, de brandbeveiliging is 

aangepakt, er zijn nieuwe computers, er is een 

nieuwe keuken en een nieuwe vloer.

‘Buurtbinder’

Beide dames wijzen erop dat alles nog in ontwik-

keling is en dat ze nog lang niet klaar zijn. Men is 

in overleg met verschillende partijen, waaronder 

de gemeente, op het gebied van cultuur en soci-

ale zorg. Hierin wil De Rots ook een rol spelen, en 

wil een ‘buurtverbinder’ zijn.

“De Rots moet van álle mensen zijn, dus voor alle 

groepen uit de samenleving en voor alle leeftij-

den,” licht Bernadette toe. “Dat willen we bena-

drukken.”

Een van de plannen bestaat uit het aantrek-

ken van vrijwilligers uit groepen zoals de 

WSD en Wajong-jongeren, maar dan moet er 

natuurlijk ook voor professionele begeleiding 

gezorgd worden.

Dit alles werpt nu ook zijn vruchten af. Petra: 

“We zien dat klanten die vertrokken waren nu 

weer terugkomen en dat er steeds meer men-

sen en organisaties De Rots weten te vinden 

zonder dat we er daarvoor op uit moeten.”

Frisse wind

“Het valt me op dat steeds meer kleine be-

drijfjes in Boxtel Oost zich inschrijven bij de 

Kamer van Koophandel, maar van elkaar niet 

weten dat ze er zijn,” aldus Petra. “Daarom is 

het idee ontstaan om beurzen voor deze be-

drijven te organiseren, waarbij ze elkaar kun-

nen ontmoeten om samen te werken en te 

kunnen netwerken. Ook dáárin kan De Rots 

een rol spelen.”

Verder wordt er gedacht aan het maandelijks 

organiseren van een culturele activiteit.

Er waait dus een frisse wind door De Rots 

en zoals de dames zeggen: “We zijn supe-

renthousiast en we staan ergens voor!”

Gemeenschapshuis De Rots

Nieuwe Nieuwstraat 7

5283 CA Boxtel

0411-673838

www.derotsboxtel.nl

info@derotsboxtel.nl

Bart Jansen

De voetafdruk van Hans VasseWijzen uit Oost: Frans Boleij, pianist en organist in hart en nieren

Hans vertelt verder dat hij sinds vorig jaar ook 

Herenboer is geworden. Enthousiast beschrijft 

hij het initiatief van deze bewuste consumenten 

– Herenboeren –  die zich verenigen om met res-

pect voor dier, natuur en voeding hun dagelijks 

eten eerlijk te produceren in de directe woonom-

geving. Verder heeft Hans’ echtgenote Alice Vasse 

een buurttuin op het terrein van de Kleine Aarde, 

waar aan het eind van het jaar een oogstfeest 

wordt georganiseerd om gezamenlijk de laatste 

restanten aan eerlijk gekweekte producten te 

oogsten, culinair te bereiden en van te genieten.

En last but not least, Hans is imker. In zijn achter-

tuin wonen twee bijenvolken, die met hun actie-

radius van zo’n drie tot vier kilometer rond hun 

korf met hun bestuivingen een flink aandeel le-

veren aan de natuurbeleving van wijkgenoten.

Al pratend kwamen we ook uit op het beroep 

van Hans. Binnen zijn functie van coördinator 

internationalisering  op een tweetalig college in 

Helmond heeft hij frequent te maken met jeug-

digen uit andere werelddelen en culturen. Bij de 

regelmatig voorkomende uitwisselingen van 

scholieren uit bijvoorbeeld India is hij altijd be-

zig met het bewust maken van deze leerlingen 

van het belang van een kleine voetafdruk. Zeker 

gezien de doorgaans andere opvattingen over 

het milieu in India is dat heel belangrijk. Hans 

is ervan overtuigd dat deze bewustwording 

bij de jeugd thuis haar vruchten zal afwerpen 

“En als iedereen een steentje bijdraagt,” aldus 

Hans, “dan profiteert ook iedereen van een gro-

tere leefbaarheid, ieder in zijn eigen woonomge-

ving.”

Corinne van der Laar

Als ik aanbel bij Frans Boleij verwacht ik een man van middelbare leeftijd te ontmoeten. 

Niets is echter minder waar. De man die me verwelkomt, is tachtig jaar. Een kranige slanke 

heer die mijn jas aanneemt en me iets te drinken aanbiedt.

delbare school. In de negen jaren die volgden 

gaf hij pianosolo’s tijdens vocale concerten.

Na zijn studie chemie volgden veertig werk-

zame jaren bij Waterschap de Dommel en na 

diverse functies werd Frans uiteindelijk zuive-

ringstechnoloog. Eind vorige eeuw won hij sa-

men met een collega de jaarprijs met een artikel 

over slibverbranding in het tijdschrift H2O van 

de Nederlandsche Vereniging van Afvalwaterbe-

handeling. 

Grand Prix

Zijn vrije tijd werd gevuld met muziek maken. 

Tijdens een auditie werd hem een studiebeurs 

aangeboden door het Brabants conservatorium 

waar hij overigens geen gebruik van maakte. 

Liever wilde Frans zichzelf ontwikkelen en stu-

deerde een jaar in Amsterdam. In 1954 nam hij 

deel aan het Rapsodie pianistenconcours in het 

Concertgebouw te Amsterdam. Na het afleggen 

van een piano-examen in Brussel waarvoor hij 

met lof slaagde, won hij de Grand Prix van de 

Jury International des Etudes Musicales.

Organist

In 1958 werd Frans organist van de voorma-

lige Maria Reginakerk in Boxtel die tot zijn spijt 

moest wijken voor woningbouw, net als zijn 

geboortehuis. Later werkte hij mee aan radio-

uitzendingen van ‘de zingende kerk’ van de KRO. 

In 1967 won Frans de derde prijs in de finale van 

het Pro Organo orgelconcours in de Goede Vrij-

dagkerk. Tot acht jaar geleden begeleidde hij 

solisten tijdens huwelijksmissen, niet alleen in 

Nederland, maar zelfs tot over de grenzen.

Meer tijd

Een jaar geleden is deze bijzondere heer 

gestopt met muziek maken buiten de deur, 

naar zijn zeggen op een enkele uitzondering 

na. Maar nog steeds worden de piano én het 

orgel in de huiskamer beiden minstens twee 

uur per dag bespeeld. Nu is er tijd om met va-

kantie te gaan en dingen te doen waar eerder 

geen tijd voor was.

Aan het einde van ons gesprek durfde ik Frans 

te vragen iets te spelen en verbaasde me er-

over dat hij Mozart vertolkte op een manier 

die ik niet voor mogelijk had gehouden. Dank 

je wel beste Frans! 

Ria Schraverus

Op bezoek bij Irene Hazenberg, geboren en ge-

togen in Esch en vanwege ‘de liefde’ in Boxtel 

terechtgekomen, vallen de mooi gemaakte en 

perfect afgewerkte beeldhouwwerken in haar 

huis en tuin meteen op. Hoe is ze zover geko-

men?

In het zicht van haar pensionering heeft Irene 

samen met een stel vriendinnen naar een hobby 

gezocht en kwam ze in 2007 terecht bij Bick Art 

Supplies dat is gevestigd op een schip aan de 

Havendijk in Tilburg. Aan boord van sleepkem-

penaar Antoinette is een cursusruimte waarin 

workshops beeldhouwen worden gegeven. 

Irene heeft daar aan verschillende cursussen 

beeldhouwen deelgenomen en is daarna met 

haar vriendinnen thuis in de garage gaan wer-

ken. Sinds vijf jaar gaat ze iedere dinsdagmiddag 

naar de Bosrand in Boxtel, waar met een groep 

bij Tiny van der Sloot wordt gewerkt. 

Autodidact

Irene is met recht een autodidact. Zij heeft geen 

uitgesproken stijl. Zij maakt stilistisch werk, maar 

ook romantisch werk. Groot en klein. Non-figu-

ratief en figuratief, zoals dieren waarvan haar vo-

gels het meest opvallen. Mooi zijn de non-figura-

tieve beelden waarin emoties zoals vreugde en 

verdriet tot uitdrukking komen. Irene werkt met 

diverse steensoorten zoals als albast, serpentijn, 

diverse soorten speksteen en kobalt. Met de 

laatste kan alleen met schuren een beeldhouw-

werk worden gecreëerd.

Exposities

Het is niet Irenes eerste doel om haar werk te 

verkopen – haar hoofddoel is “het plezier in het 

werken met steen”. Toch verkoopt ze veel werk. 

Via exposities en mond-tot-mondreclame. Ver-

der krijgt ze opdrachten om voor bijzondere 

gelegenheden beelden te vervaardigen, zoals 

het kunstwerk aan de Dorpshof in Liempde van-

wege het vier keer elfjarig bestaan van Prinsen-

vereniging De Ploegers. 

In 2014 exposeerde ze in de tuin en het koets-

huis van Huize Nimrod in Boxtel onder de titel 

Family-Art. En ze nam deel aan De Rode Draad 

en aan de tentoonstelling Beeldend Bosrand.

Info: 0411-678602 of wilhaas@ziggo.nl

Mieke Siemerink

Bestuur v.l.n.r.: Bernadette Meijs, penningmeester; Petra 

Spanjers, voorzitter; Rien Steenbakkers, beheer/klanten-

contact; Annelies Tausch, vrijwilligers. Bestuurslid Marc 

van Roosmalen, ICT, ontbreekt.



BuurtInformatieCentrum (BIC)
Hoogheem 72
5283 BB Boxtel
Nanko Zomers 06 12397147

Stichting Wijkorgaan Boxtel Oost
Jan de Vreede, voorzitter
Oosterhof 16 
5283 BV Boxtel.
info@boxtel-oost.nl 
www.boxtel-oost.nl

Woonstichting St. Joseph
Sandra Biemans, 
wijkconsulent  0411 659 107
sandra.biemans@sintjoseph.nl
Inge Huisman, 
adviseur communicatie & onderzoek 
inge.huisman@sintjoseph.nl
Nanko Zomers, wijkbeheerder 06-12397147
nanko.zomers@sintjoseph.nl
spreekuur wijkbeheerder in BuurtInformatie-
Centrum di. en do.  7.30 uur – 8.00 uur en van 
12.30 uur – 13.00 uur.
Hoogheem 72

Wijkambtenaar Boxtel Oost
Gijs Schampers 0411 655815
gijs.schampers@boxtel.nl
Spreekuur op afspraak

Servicelijn Openbare Ruimte
Voor melden van klachten over kapotte 
straatverlichting en speelvoorzieningen.
En vragen over huisvuil, groenbeheer en
wegbeheer, tel. 0411 655910

ContourdeTwern
Karin van Ditmars
Opbouwwerk
0411 655899
06 1901804
karinvanditmars@contourdetwern.nl
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Op zaterdag 14 november arriveerde Sinterklaas 

in Nederland. Vanaf die avond overnachte hij op 

kasteel Stapelen. Het thema van de intocht en 

het verblijf is dan ook ‘Stapel op Sint’. Na de in-

tocht op 15 november in het centrum van Boxtel 

keerde de Sint met zijn pieten terug naar kasteel 

Sinds eind augustus 2014 zitten ze in het souter-

rain van gemeenschapshuis De Rots. Biljartver-

eniging De Rots is erg tevreden over de huidige 

stek. Er staan twee biljarttafels waarop elke werk-

dag mensen biljarten. “We bestaan sinds 1980,” 

vertelt secretaris Marinus Steenbakkers.  “We zijn 

vier keer verhuisd en zijn heel blij dat we nu hier 

zitten. De band met De Rots is prima, de ruimte 

is mooi en we hebben nu een klein keukentje. 

Bovendien is deze locatie veel beter bereikbaar 

dan voorheen.”

De 33 leden van de biljartvereniging zijn gemid-

deld 70 jaar. “Iedereen vanaf 50 jaar is van harte 

welkom om lid te worden,” aldus voorzitter Ad 

Vroomans. “Dat geldt ook voor vrouwen.” 

Gezelligheid en competitie bij Biljartvereniging De Rots
De biljartvereniging heeft zes teams – met na-

men als De Prutsers en ’t Pommeransje – en 

speelt tegen teams uit Esch, Liempde, Gemonde 

en Stapelen. “We hebben tussen de 180 en 190 

wedstrijden per jaar,” licht Marinus toe. “Maar het 

zijn geen grote wedstrijden.” 

Gezelligheid is een belangrijk aspect binnen de 

vereniging. “Gezelligheid gecombineerd met 

competitie,” zeggen beide heren eensgezind. 

“Het is een sociaal gebeuren!”

Info en/of opgave bij Marinus Steenbakkers: 06-

22728216. Of u kunt binnenlopen op werkdagen 

van 12.45 tot 16.30 uur. Locatie: Souterrain van 

gemeenschapshuis De Rots

Sinterklaas weer in het land

Stapelen waar hij vanaf 16 november vele Box-

telse kleutergroepen ontving. Verder was kas-

teel Stapelen gedurende een aantal weekends 

open voor het publiek dat Sinterklaas kon be-

zoeken. Sinterklaas mag nog tot vrijdag 4 de-

cember te gast zijn op kasteel Stapelen.

Wilt u een stukje eigen inbreng in deze wijk? 

Vindt u het leuk om artikelen te schrijven en 

foto’s te maken voor de wijkkrant Boxtel Oost? 

Dan bent u van harte welkom om samen met 

ons deze wijkkrant te maken. We hopen dat u 

met ons meedoet! 

U kunt zich opgeven door een mailtje te sturen 

naar: noorreigersman@gmail.com. 

Graag met de vermelding ‘Wijkkrant Oost’ in de 

onderwerpregel.

De redactie

Net als vorige jaar is er ook dit jaar kerstmarkt. 

En wel op 20 december. Van 13.30 tot 17.00 uur 

staan er kraampjes op het terrein van De Rots, 

met allerlei kerstgerelateerde artikelen. Verder 

is er livemuziek, een vuurkorf en uiteraard ont-

breekt de Kerstman niet. Binnen worden 

Kerstmarkt in en om De Rots
workshops gegeven, zoals sieraden maken, 

borden beschilderen en hebbedingetjes fabri-

ceren. Voor kinderen is er een knutselhoek.

Kerstmarkt, 20 december van 13.30-17.00 uur 

in en om De Rots

Doet u mee met 
deze krant?

het kloppend hart van Oost 23

Boxtel Oost Dag 

viert eerste lustrum! 
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Sociale herinrichting gebied tussen Hendrik Verheeslaan, 

Oosterpad, Hobbendonkseweg, Oosterpoort, 

Maastrichtsestraat en Dr. de Brouwerlaan 
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Draaiboek

Jan schreef een projectplan voor de Boxtel 

Oost Dag en daaruit ontstond het draaiboek 

dat elk jaar weer gebruikt wordt. “Het con-

cept staat vast en daar wordt niet meer aan 

getornd,” licht Jan toe. “Het gaat om kunst, 

cultuur en kinderen rond De Rots. En verder 

is er een informatiemarkt en een vrije markt 

tussen De Rots en Oosterhof. Met overal live 

muziek. Elk jaar is het draaiorgel er weer – lek-

ker fout – de dubbeldekker The Red Lady en 

een paard met wagen. Het concept spreekt de 

mensen aan en dan moet je het dus niet ver-

anderen. De kraampjes staan aan één kant van 

de weg, want anders krijg je een markt of een 

braderie en die willen we allebei niet. Verder is 

er de brandweer, Tabitta, de reddingsbrigade, 

de handbalvereniging, een brandweerdisco, 

airbrush, streetdance en de politie komt met 

Het begon allemaal met enkele brainstormsessies. “Toen er een nieuwe samenstelling van het 

wijkorgaan was, wilden we een andere aanpak naar de buurtverenigingen toe,” aldus Jan de 

Vreede, voorzitter van Stichting Wijkorgaan Boxtel Oost (SWBO). “Dus we zijn bij elkaar gaan 

zitten, de benen op tafel. Geen agenda, alleen maar uitwisselen van gegevens en vragen wat de 

buurtverenigingen buiten hun eigen buurt deden. We wilden het creatieve proces zijn gang la-

ten gaan, en dat pakte prima uit. Al gauw werd duidelijk dat iedereen graag een wijkdag wilde.” 

En dat was de allereerste aanzet tot de Boxtel Oost Dag.

Agenda
Voor informatie:

www.boxtel-oost.nl

een verrassing. En vanwege het eerste lustrum 

treedt dit jaar zanger Tim Schalkx op.”

Alle non-profit deelnemers krijgen een lunch-

pakket van het SWBO. “We maken ongeveer 

vijfhonderd lunchpakketten klaar,” vertelt Rita. 

“Niemand rekent commerciële prijzen; ze ko-

men allemaal graag. Dus wij moeten op onze 

beurt ook goed voor hen zorgen!”

Toekomst

De visie op de toekomst is glashelder. “We krij-

gen nu al regelmatig verzoeken van commerci-

ele partijen, zoals verzekeringsmaatschappijen 

om te mogen deelnemen,” vertelt Jan. “Maar 

tot nu toe hebben we die afgehouden. We heb-

ben er nog geen plaats voor en je moet niet te 

snel groeien. Als het op een gegeven moment 

wél zover is, dan gaan we voorbij Oosterhof en 

dan komen er commerciële partijen tussen de 

kramen te staan. We begonnen met 45 kramen, 

nu hebben we er 75. Op een gegeven moment 

moeten we dus meer ruimte gaan gebruiken. 

Maar wanneer dat is, weten we nog niet.” 

In de wijkvisie Boxtel Oost (2011) is een hoofd-

thema naar voren gekomen: versterking van 

de sociale cohesie. Het gebied dat nu in beeld 

wordt gebracht, kan daarbij een versterkende 

rol spelen door de functie ‘verblijven en ont-

moeten’ in het gebied meer nadruk te geven. 

Van verschillende kanten zijn bij het wijkorgaan 

Boxtel Oost (SWBO) en de gemeente ideeën 

ingebracht. Soms als aanvulling op aanpassin-

gen die al gerealiseerd zijn, maar ook als nieuw 

initiatief. Dit is samengevoegd en heeft tot het 

weergegeven conceptplan geleid.

Met de uitwerking van het plan willen we berei-

ken het gebied een verblijfsterrein wordt voor 

alle inwoners van Oost (jong en oud). Het moet 

uitnodigen tot het ontwikkelen van nieuwe ac-

tiviteiten die leiden tot meer ‘ontmoeten en sa-

27 september 2015

11.00 – 16.00 uur

Speciaal optreden: Tim Schalkx

men doen’. De inrichting is zodanig gekozen dat 

de sociale controle mogelijk is en zelfs vergroot 

wordt. Tegelijkertijd moet de overlast afnemen 

of zelfs stoppen. De aanleg van de generatiet-

uin in de voortuin van de kinderboerderij is zo’n 

voorbeeld van een positieve ontwikkeling.

Tijdens de Boxtel-Oostdag op zondag 27 

september 2015 kunt u bij de stand van de 

gemeente Boxtel informatie krijgen en tevens 

tijdens de inloopbijeenkomst op donderdag 1 

oktober 2015 van 18.00 tot 20.00 uur in het 

gemeentehuis. Ingang raadzaal, Dr. Van Hel-

voortstraat . 

Op 16 juli jl. heeft er een informatiebijeenkomst 

plaatsgevonden over de herinrichting van de Dr. 

De Brouwerlaan op verkeerstechnisch gebied. 

Tijdens deze bijeenkomst zijn er opmerkingen 

gemaakt over de positionering van de nieuwe 

parkeervoorziening bij de Vorsenpoelschool. 

Deze (mogelijke) aanpassingen zijn nog niet in 

dit conceptplan verwerkt.

Gemeente Boxtel

Na vijf jaar hard werken in Boxtel hebben we een 

supergoede klantenkring kunnen opbouwen.  

Zeker door de medewerking van de franchisefor-

mule van Bakkerij Schellens. De eigenaren daar-

van hebben te allen tijde achter ons gestaan. 

Op 1 juli jl. was het dan zover, sindsdien zijn we 

een  zelfstandig ondernemer en wel onder de 

nieuwe bedrijfsnaam ‘Gradjan Buss Brood en 

Banket’.  

Het brood zal, zoals u gewend bent, door Bak-

kerij Schellens worden aangeleverd. Het banket 

wordt, daarentegen, in onze eigen winkel gepro-

duceerd, zoals we al een tijdje doen. Voor u als 

klant zal er niet veel veranderen. We gaan ervoor 

zorgen dat er ten eerste nog meer vers beleving 

in de winkel wordt gebracht, dat ten tweede de 

Van werknemer via franchise 

naar zelfstandig ondernemer

gehele dag vers brood voor u wordt afgebak-

ken en dat ten derde het gebak naar bestelling 

wordt gemaakt. 

Ook als zelfstandig ondernemer zullen wij u 

blijven verrassen met aantrekkelijke aanbiedin-

gen, de drie-broden-actie blijft natuurlijk ook 

gehandhaafd. 

www.gradjanbuss.nl  

Facebookpagina: 

Gradjan Buss Brood en Banket.

Wij zien u graag in onze winkel!

Namens het team van Gradjan Buss Brood en 

Banket, Gradjan, Evi, Franka, Loes, 

Wendy en Yente.

Rectificatie
In wijkkrant Boxtel Oost nummer 23 is 

abusievelijk nummer 22 vermeld.

Onze excuses hiervoor.
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Kinderboerderij
De kinderboerderij heeft een aantal bomen ge-

kapt, hierdoor zal de zomerzon de kinderboerde-

rij nog beter in het licht zetten. Buurtbewoners 

hadden verzocht om één heel grote boom weg 

te halen omdat die bij storm te veel bewoog en 

daardoor een gevaar kan gaan opleveren. Aan 

die vraag hebben wij gehoor gegeven. 

Momenteel zijn wij in een afrondende fase met 

betrekking tot de grote verbouwing van de kip-

penschuur. Deze is verstevigd en anders inge-

deeld. Actuele informatie kunt u vinden op onze 

website 

www.kinderboerderijboxtel.nl.

Bestuur kinderboerderij


